
اجتماعي 0 4

هواشناسی پیش بینی کرد
آسمان ۸ استان برفی و بارانی

مدیرکل پیش بینی و هش��دار سریع سازمان 
هواشناسی گفت: س��امانه بارشی که وارد کشور 
ش��ده اس��ت،  پنجش��نبه )امروز( تقویت شده و 
باعث ب��ارش باران و ب��رف در دامنه های جنوبی 
البرز در اس��تان های قزوین، البرز، تهران و برخی 
مناطق مرکزی خواهد شد. احد وظیفه به ایسنا 
افزود: بر اساس تحلیل آخرین نقشه های پیش یابی 
هواشناسی، سامانه بارشی از جنوب غرب و غرب 
وارد کش��ور شده  و بتدریج به دامنه های جنوبی 
البرز در اس��تان های قزوین، البرز، تهران و برخی 
مناطق مرکزی گسترش می یابد که باعث بارش 
باران و برف می شود.  وی گفت: با تقویت سامانه 
بارشی، دامنه فعالیت آن به شمال غرب، دامنه های 
البرز مرکزی، مرکز، جنوب و برخی مناطق شرق 
و ش��مال شرق کشور گسترش می یابد. مدیرکل 
پیش بینی و هشدار سریع س��ازمان هواشناسی 
افزود: با شمالی شدن جریان ها روی دریای خزر، 
بارش در س��واحل دریای خزر نیز آغاز می شود، 
همچنین غ��رب خلیج فارس م��واج پیش بینی 
می شود. وظیفه با اشاره به اینکه بارش در شمال 
خوزستان و کهگیلویه و بویراحمد شدید خواهد 
بود، گفت: ش��دت بارش برای شمال خوزستان، 
شمال فارس، لرس��تان، چهارمحال و بختیاری، 
کهگیلویه و بویراحم��د، مرکزی، جنوب همدان، 
جنوب غرب کردس��تان و شمال غرب کرمانشاه 
پیش بینی می شود. وی با بیان اینکه سامانه بارشی 
در نیمه غربی و مرکز کش��ور تضعیف می ش��ود، 
اظهار داش��ت: روز جمعه )فردا( بارش در ش��رق 
و شمال ش��رق ادامه خواهد داشت و این سامانه 

بعدازظهر از شمال شرق کشور خارج می شود.

 نصب قاطع های حرم مطهر
 امامین عسکریین )ع(

رئیس ستاد بازس��ازی عتبات عالیات سامرا 
از نصب قاطع )دیواره حائل بین قس��مت زنانه و 
مردانه( حرم مطهر امامین عس��کریین با همت 

استادکاران خوزستانی خبر داد.
به گ��زارش مهر، عب��اس قطب الدینی گفت: 
قاطع همان دیواره حائل بین بخش زنان و مردان 
در حرم های مطهر اس��ت؛ در برخی زمان ها مثل 
اربعین به دلیل ازدحام جمعیت، فش��ار زیادی به 
حائل ه��ای قدیمی که عمدتا از چ��وب بود، وارد 
می آم��د و آنها را می شکس��ت. وی افزود: جوانان 
خوش��فکر ایرانی با حمایت خیران خوزس��تانی، 
قاطع های جدیدی را طراحی کردند و س��اختند 
که افزون بر طرح زیبا، استحکام بالایی نیز دارد. 
ستون های این کار اس��تیل است و ضمن مقاوم 
بودن زیبا هم هستند. برای قاب های میان استیل 
نیز از شیش��ه ضدگلوله استفاده ش��ده که روی 
آن طرح های مذهبی نقش بس��ته اس��ت. رئیس 
ستاد بازسازی عتبات س��امرا اظهار داشت: یکی 
از هموطنان خوزس��تانی به  نام حاج محمدتقی 
علاقبندی��ان و مردم ش��هیدپرور آب��ادان هزینه 

ساخت این قاطع ها را تامین کرده اند. 

مشاور عالی سازمان سنجش خبر داد
 پذیرش ۴ هزار و ۷۴۹ نفر

 در دانشگاه فرهنگیان
مش��اور عالی س��ازمان س��نجش و آموزش 
کش��ور گفت: فهرست اسامی ۴ هزار و ۷۴۹ نفر 
پذیرفته شده نهایی هر یک از رشته های تحصیلی 
پردیس های دانش��گاه فرهنگیان و تربیت دبیر 
شهید رجایی در مرحله تکمیل ظرفیت آزمون 
سراس��ری ۹۷ روی سایت سازمان سنجش قرار 
گرفت. به گزارش میزان، حسین توکلی با اعلام 
اینکه نتایج تکمیل ظرفیت دانشگاه فرهنگیان و 
شهید رجایی  اعلام شد، اظهار داشت: بر اساس 
برنامه زمانی اعلام شده، فهرست اسامی ۴ هزار و 
۷۴۹ نفر پذیرفته شده نهایی هر یک از رشته های 
تحصیلی پردیس های دانشگاه فرهنگیان و تربیت 
دبیر ش��هید رجایی در مرحله تکمیل ظرفیت 
آزمون سراس��ری ۹۷ چهارش��نبه ۱۲ دی ۹۷ 
روی سایت سازمان سنجش قرار گرفت. توکلی 
گفت: از تعداد ۴ هزار و ۷۴۹ نفر پذیرفته ش��ده 
نهای��ی، ۲ هزار و ۵۸۱ نف��ر زن و ۲ هزار و ۱۶۸ 
نفر مرد هس��تند. همه پذیرفته شدگان مذکور 
ضرورت دارد یک هفته بعد از اعلام اسامی شان 
در سایت سازمان سنجش، برای اطلاع از برنامه 
زمانی، م��کان، مدارک مورد نیاز و نحوه ثبت نام 
اینترنت��ی یا مراجعه حضوری ب��رای ثبت نام به 
س��ایت دانشگاه فرهنگیان یا تربیت دبیر شهید 

رجایی مراجعه کنند. 

 بر اثر ترکیدگی لوله فاضلاب
 در حوالی میدان انقلاب اتفاق افتاد

 انتشار بوی نامطبوع
 در بخش وسیعی از پایتخت

رئیس اداره محیط زیس��ت شهر تهران گفت: 
منش��أ بوی نامطبوع در شهر تهران که عمدتا در 
مناطق مرکزی پایتخت انتشار یافته است هنوز 
مشخص نیس��ت. به گزارش ایسنا، در حالی که 
بویی مشمئز کننده در سطح شهر تهران استشمام 
می ش��ود، رئیس اداره محیط زیست شهر تهران 
به ایس��نا اظهار داش��ت: هنوز منشأ بو مشخص 
نیس��ت و تیم های آتش نش��انی و محیط زیست 
در تلاش هس��تند منش��أ آن را پیدا کنند. وی از 
ش��هروندان درخواس��ت کرد اگر مورد مشکوکی 
در س��طح ش��هر دیدند آن را به محیط زیس��ت 
یا آتش نش��انی اطلاع دهند. گفتنی اس��ت علت 
 ای��ن ب��وی نامطب��وع، ترکیدگی لول��ه فاضلاب

 در حوالی میدان انقلاب اعلام شده است.

فرماندار تهران مطرح کرد
بازرسی مستمر از صنوف تهران

معاون اس��تاندار تهران ضمن اشاره به نظارت 
و کنترل بر عملکرد اصناف گفت: تیم بازرس��ی 
فرمانداری تهران با هماهنگی و همکاری س��ایر 
دس��تگاه ها به صورت هفتگی از مناطق مختلف 

شهر تهران بازدید میدانی خواهد داشت.
به گزارش فارس، عیس��ی فره��ادی، فرماندار 
تهران درباره  بازرسی و بازدید سرزده تیم بازرسی 
فرمان��داری تهران از صنوف گوناگ��ون  تهران در 
س��طح منطقه ۱۵  گفت: بر اس��اس گزارش��ات 
شهروندان تهرانی در خصوص کم فروشی، مسایل 
بهداشتی و سایر موارد، اداره بازرسی فرمانداری با 
حضور دس��تگاه های ذی ربط از سطح شهر بازدید 
میدانی به عمل آورد تا موارد گزارش ش��ده مورد 
بازرسی و اقدام قرار گیرد. معاون استاندار و فرماندار 
تهران به اس��تمرار این گونه بازدید ها تأکید کرد و 
افزود: رسیدگی به شکایات و درخواست های مردم 
از وظایف خطیر اداره بازرس��ی تهران است که به 
صورت هفتگی این نظارت در سطح اصناف مختلف 
در مناطق بیست گانه ادامه خواهد داشت. وی افزود:  
ناظرین اصلی بر عملکرد و اداره شهر مردم هستند 
و بای��د ضمن همکاری با دس��تگاه های نظارتی و 
اجرایی و ارس��ال گزارش تخلفات در سطح شهر، 
در تحقق اهداف حقوق شهروندی پیشقدم باشند.

معاون اداره محیط زیست تهران:
»فیلتر دوده« مصوبه ای 

لازم الاجراست

معاون نظ��ارت و پایش اداره محیط زیس��ت 
اس��تان تهران ضمن اشاره به اینکه مصوبه فیلتر 
دوده لازم الاجراس��ت، گف��ت: به نظر می رس��د 
اظهارنظرهای غیرکارشناسانه درباره فیلتر دوده 
به دلیل مش��کلات اعتباری مطرح شده است. به 
گزارش ایسنا، هفته گذشته اعضای شورای شهر 
تهران به خرید فیلتر دوده از محل اوراق مشارکت 
رأی ندادند و موضوع »خرید فیلتر دوده« از ردیف 
این اعتبار حذف شد. همچنین محمد علیخانی، 
رئیس کمیس��یون حمل و نقل شورای شهر گفته 
ب��ود: فیلتر دوده کارایی لازم را ندارد و بس��یاری 
از اتوبوس هایی که این فیلتر را نصب کرده بودند 
اقدام به باز کردن فیلتر کرده اند. بهتر است به جای 
فیلتر دوده، اتوبوس نو بخریم و من اصرار معاونت 
حمل و نقل را بر خرید فیلت��ر دوده ای که کارایی 
ندارد، نمی فهم. در این راس��تا محمد رستگاری، 
معاون نظارت و پایش اداره محیط زیس��ت استان 
تهران با تاکید بر اینکه فیلتر دوده مصوبه هیات 
دول��ت اس��ت، اظهار داش��ت:  تم��ام بحث های 
کارشناس��ی فیلتر دوده و چگونگی کارایی آن در 
زمان تصویب مصوبه انجام شده، بنابراین تبدیل 
به مصوبه ای لازم الاجرا ش��ده اس��ت. وی با اشاره 
به اینکه دستگاه های مختلف از جمله شهرداری 
تهران موظف هس��تند تکلیفی را ک��ه دولت بر 
عهده آنها گذاش��ته اجرا کنند، گفت: بخشی که 
عهده دار مس��ؤولیتی اس��ت، نمی تواند درباره آن 
مسؤولیت اظهارنظرهای کارشناسی کند. معاون 
نظارت و پایش اداره محیط زیست استان تهران در 
پایان با بیان اینکه به نظر می رسد اظهارنظرهای 
غیرکارشناسانه درباره فیلتر دوده به دلیل مشکلات 
اعتباری مطرح شده است، تصریح کرد: فیلتر دوده 
در مدت زمان مش��خصی به صورت پایلوت روی 
چند اتوبوس نصب ش��د و در آن بازه زمانی هیچ 
گزارش مکتوبی از ش��هرداری مبنی بر اینکه این 
فیلترها مشکلی دارند، برای محیط زیست استان 

تهران ارسال نشد.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: از اوایل هفته جاری، نام وزیر بهداشت 
نقل محافل و رس��انه ها شد و حتی در فضای مجازی 
ه��م خبره��ا و ش��ایعات گوناگونی پیرامون حس��ن 
قاضی زاده هاشمی وجود داشت. مهم ترین موضوع هم 
حول محور اس��تعفای وی و حضور نیافتن در جلسه 

دولت متمرکز شده بود. 
ماجرای سکاندار دستگاه سلامت کشور به جایی 
رس��ید که روز گذشته خبرهای تایید شده ای به نقل 
از مدی��ران ارش��د وزارت بهداش��ت، از نرفتن وزیر به 
وزارتخانه از دوش��نبه حکایت داش��ت و این موضوع 
واکنش های گوناگونی را از سوی نمایندگان مجلس 
و حتی رئیس دفتر رئیس جمهور در پی داش��ت. هر 
چند دلایل اصلی این استعفا بحث بودجه اعلام شده 
است اما انگار این روزها در ساختمان وزارت بهداشت 
خبرهای دیگری هم وجود دارد، چرا که اظهارنظرهای 
نمایندگان مجلس و رئیس س��ازمان برنامه و بودجه 

درباره دلایل استعفا چیز دیگری می گوید!
خداحافظی آقای وزیر ■

قاضی زاده هاشمی که هفته گذشته استعفای خود 
را تحویل هیات دولت داده بود، در روزهای گذشته در 
حاشیه جلسه معاونان وزارت بهداشت از همکاران خود 
خداحافظی کرد و آنطور که سخنگوی وزارت بهداشت 
گفته اس��ت: وزیر بهداشت از دوش��نبه به وزارتخانه 
نرفته اس��ت. ایرج حریرچی با تأیید خبر اس��تعفای 
وزیر بهداشت خاطرنش��ان کرد: وزیر روز چهارشنبه 
هفته گذشته استعفای خود را تقدیم کرده است. وی 
همچنین در پاس��خ به پرسشی درباره حضور نیافتن 
وزیر در وزارتخانه، با تایید خبرهای منتش��ر شده در 
روزهای گذش��ته افزود: وزیر از روز دوشنبه و پس از 
خداحافظی با معاونانش در وزارت بهداش��ت حضور 

نیافته است.
استعفا برای فرار از استیضاح! ■

این در حالی است که علی نوبخت حقیقی، رئیس 
کمیس��یون بهداش��ت و درمان مجلس گفته است: 
»اطلاع من از این موضوع این است که وی در شورای 
معاونان خداحافظی کرده  و گفته دیگر نمی تواند ادامه 
دهد«. وی در پاس��خ به پرسشی مبنی بر اینکه وزیر 
بهداش��ت دلیل استعفایش را کاهش بودجه سلامت 
عنوان کرده اس��ت؛ آیا این گمانه زنی ها درست است؟ 
خاطرنشان کرد: بله! اینطور نقل می کنند که موضوع 
بودجه ای را دلیل اس��تعفایش مطرح کرده اس��ت اما 
امس��ال در بودجه، بودج��ه بیمه س��لامت و وزارت 
بهداشت افزایش داشته اس��ت. وی خاطرنشان کرد: 

لایحه بودجه بتازگی به مجلس 
آمده و نهایی هم نش��ده است و 
نمایندگان هم اگر موضوعی را 
صلاح بدانن��د، می توانند آن را 
انجام دهند. وزی��ر می تواند در 
حضور  ذی ربط  کمیسیون های 
پیدا کند و دلایل خود را بگوید 
و اعضا را قانع کند. نماینده مردم 
تهران اف��زود: با همی��ن مقدار 

بودجه ای که در حال حاضر س��ازمان برنامه و بودجه 
به مجلس فرستاده است، هم بودجه بیمه سلامت و 
هم پول کل وزارت بهداشت افزایش پیدا کرده است. 
وی خاطرنشان کرد: من مخالف افزایش بودجه وزارت 
بهداش��ت هس��تم، زیرا معتقدم زیادی بودجه به این 
وزارتخانه داده شده است و این پول در این وزارتخانه 

حیف و میل می شود.
رئیس کمیس��یون بهداش��ت و درم��ان مجلس 
خاطرنشان کرد: اس��تیضاح قاضی زاده هاشمی کلید 
خورده است و حدود یک هفته پیش ۳۵ نماینده برگه 
استیضاح وزیر بهداشت را امضا کردند؛ به نظر من فرار 
رو به جلوی وزیر به همین منظور اس��ت. وی درباره 
استیضاح وزیر بهداشت گفت: هفته پیش تعدادی از 
نمایندگان استیضاح آقای وزیر را امضا کردند. چندین 
س��وال هم در کمیسیون طرح ش��ده که وی باید به 
صحن علنی بیاید و پاسخ دهد. نوبخت با بیان اینکه در 
وسط راه همه چیز را گذاشتن و رفتن درست نیست 
و از سوی دیگر با توجه به شرایط، بحث دارو و درمان 
بس��یار مهم است، گفت: ایشان ادعا می کنند مردمی 

هس��تند در حال��ی که ب��ا این 
کارشان مردم را تنها می گذارند.

گلایه ها از وزیر بهداشت ■
همچنین در همین باره رئیس 
س��ازمان برنام��ه و بودجه گفته 
اس��ت: »تاکنون ۳ هزار میلیارد 
تومان برای پرداخت بدهی های 
وزارت بهداشت اختصاص یافته 
و ب��ا وجود آنکه ای��ن ردیف ها را 
کامل پرداخت کرده ایم مجبور شدیم ۵۰۰ میلیون یورو 
با اجازه رهبر انقلاب از صندوق ذخیره ارزی برای بدهی 
دارویی وزارت بهداش��ت اختصاص دهیم«. محمدباقر 
نوبخت اظهار داش��ت: وزارت بهداشت تاکنون ۳ هزار 
میلیارد تومان از اعتبار طرح های عمرانی را علی الحساب 
ب��رای بدهی دارو دریافت کرده اس��ت. نوبخت با طرح 
این پرسش که آیا بدهی های وزارت بهداشت ناشی از 
عدم تخصیص های سال گذشته این وزارتخانه است؟ 
خاطرنشان کرد: در ابتدای سال برای آنکه طرح سلامت 
به مشکل نخورد و وزیر بهداشت دچار استرس نشود، 
منابع را با توافق به وزیر بهداشت ارائه دادیم تا بر اساس 
آن مناب��ع برنامه ری��زی کند. وی تاکی��د کرد: متعهد 
هس��تیم تمام مناب��ع را برای وزارت بهداش��ت تامین 
کنیم. رئیس سازمان برنامه و بودجه همچنین عنوان 
کرد: س��وال من این است؛ ربان هایی که هر پنجشنبه 
به عنوان افتتاح بیمارستان پاره می شود، از کجا تامین 
می شود؟ نوبخت با بیان اینکه افتتاح ها نتیجه همراهی 
سازمان مدیریت است، یادآور شد: وزارت بهداشت باید 
۳ هزار میلیارد هزینه های علی الحساب را که متعلق به 

هزینه های عمرانی است، برگرداند. 
وی با تاکید بر اینکه دول��ت هزینه های آموزش و 
اش��تغال هم دارد، افزود: کش��ور دچار دشواری است و 
باید همه مشکلات و مس��ائل را برطرف کنیم. رئیس 
سازمان برنامه و بودجه گفت: ۳ هزار میلیارد تومان برای 
گندمکاران اختصاص دادیم. اینکه بخشی مطالبه بودجه 
کند درست نیست و نباید از نظر سیاسی ناراحتی های 
وزیر را پیگیری کرد. وی گفت: بیمه سلامت هم که در 
اختیار وزارت کار بود، از آن وزارتخانه منفک ش��د و به 
وزارت بهداش��ت پیوست. اینکه موضوعات را با هزینه 

کردن حل کنیم، هر شخصی می تواند انجام دهد. 
نوبخت افزود: در حال حاضر پرونده های بسیاری 
ب��رای تخصیص روی میز خزانه وزارت اقتصاد قرار 
دارد اما اینکه گفته شود به من پول دهید تا کاری 
را انجام دهم اینگونه نیست؛ ما به شما می گوییم به 
مقدار معینی پول دارید که باید آن را مدیریت کنید. 
اینکه ما مشکلاتی را که باید از طریق اصلاح برطرف 
کنیم به گ��ردن دیگری بیندازی��م، کار صحیحی 
نیس��ت. من هم می توانم در جمع بازنشس��تگان 
حاضر ش��وم و بگویم به شما پولی داده نشده و اگر 
هم الان بدهند این میزان نمی تواند به اندازه گذشته 
باش��د و دس��تمالی هم از جیبم در بیاورم و اشک 
گوشه چش��مم را پاک کنم؛ اینکه مشکلی را حل 
نمی کند. چگونه اس��ت که مشکلات بازنشستگان 
دستگاه دیگری حل شده اما مشکلات بازنشستگان 
یک دس��تگاه حل نش��ده؟ آیا می خواهید بگویید 
که ما نس��بت ب��ه آنچه در وزارت بهداش��ت انجام 
می شود مضایقه داریم و نسبت به دستگاه های دیگر 

پرداخت ها را انجام می دهیم؟! اصلا اینگونه نیست.
تلاش برای ماندن هاشمی ■

از تمام این اظهارنظرها که بگذریم، اظهارات رئیس 
دفتر رئیس جمهور چیز دیگری می گوید. به گفته محمود 
واعظ��ی، رئیس جمهور ت��لاش دارد وزیر بهداش��ت در 
سمت خود باقی بماند. سرپرست نهاد ریاست جمهوری 
خاطرنشان کرد: »آنچه د ر چند روز گذشته اتفاق ا فتا ده 
یک اختلاف نظری اس��ت که آقای هاش��می د ر ارتباط 
با بودجه دارند، به همین د لیل استعفای ش��ان ر ا تقدیم 
رئیس جمه��ور کردند و آق��ای رئیس جمهور با توجه به 
اینکه وی ر ا وزیری لایق و فردی با عملکرد بالا می دانند 
ت��ا الان مقاومت کردند که اس��تعفای وی ر ا نپذیرند و 
تلاش کنند تا آنجا که امکان د ارد صحبت ش��و د تا این 
مشکل حل شو د«. به گفته واعظی، تلاش رئیس جمهور 

بر این است که هاشمی ر ا حفظ کند.

آوای شهر

هر چند دلایل اصلی این استعفا بحث 
بودجه اعلام ش�ده اس�ت اما انگار این 
روزها در س�اختمان وزارت بهداش�ت 
خبرهای دیگری هم وج�ود دارد، چرا 
که اظهارنظرهای نمایندگان مجلس و 
رئیس س�ازمان برنامه و بودجه درباره 

دلایل استعفا چیز دیگری می گوید!
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سخنگوی وزارت بهداشت: وزیر هفته گذشته استعفا کرده و از دوشنبه به وزارتخانه نرفته است

بوی نامطبوع دعوا در کابینه
انتقاد تند نوبخت از وزیر بهداشت: اشک ریختن جلوی بازنشستگان مشکلی را حل نمی کند

دستگیری وارد کننده بزرگ کاغذ آژیر

گ�روه اجتماعی: رئیس پلیس پایتخت از بازداش��ت یک واردکننده 
ب��زرگ کاغذ همراه یک گروه ۱۶ نفره خب��ر داد و گفت: ارزش این 

پرونده بیش از یکهزار و ۷۰۰ میلیارد تومان است.
به گزارش مهر، س��ردار حسین رحیمی، فرمانده انتظامی تهران 
بزرگ با حضور در برنام��ه زنده تلویزیونی تهران ۲۰ درباره برخورد 
پلی��س پایتخت با موادمخ��در اظهار کرد: در مب��ارزه با موادمخدر 
پلیس تهران ۲ کار را در دس��تور کار خود قرار داده است. وی افزود: 
جمع آوری معتادان و برخورد با فروش��ندگان موادمخدر در دستور 
کار پلی��س پایتخت قرار دارد. فرمانده انتظامی تهران بزرگ با بیان 
اینکه فرآیند بازپروری و بازگرداندن معتادان به سطح جامعه اشتباه 
اس��ت، گفت: م��ا معتادان را جمع می کنم و  بع��د دوباره می بینیم 
که همان معتادان کف خیابان هس��تند. س��ردار رحیمی افزود: در 
بخ��ش مبارزه با موادمخدر بالغ بر ۱۳ تن کش��فیات موادمخدر در 
تهران داش��تیم که بیشتر تریاک بود. اگر این ۱۳ تن مواد مخدر به 
دست جوانان می رسید چه اتفاقی می افتاد؟ همچنین ۵۴ باند بزرگ 
و ۵۵۰ قاچاقچی عمده را دس��تگیر و ۲۰ هزار معتاد را جمع آوری 

کردیم. وی بیان کرد: تا چند هفته آینده مرکز بازپروری سروش را 
راه اندازی و حدود ۲ هزار معتاد متجاهر را که حتی خانواده های شان 
آنها را ترد کرده  اند، بازپروری می کنیم. فرمانده انتظامی تهران بزرگ 
گفت: پلیس راهنمایی و رانندگی کار خود را در حوزه هوشمند  سازی 
آغاز کرده است و قصد داریم سیستمی را راه اندازی کنیم تا اگر هر 
خودروی سرقتی از جلوی هر دوربین عبور کند به سرعت شناسایی 

شود. 
وی درباره روند دستگیری سلطان سکه گفت: پلیس تهران در راه 
مبارزه با دلالان ارز در شرایطی وارد کار شد که وضعیت بازار خوب 
نبود و با دستگیری ۵۰۰ دلال بازار ارز می توانیم بگوییم تمام دلالان 
ارز تهران را جمع کرده ایم. فرمانده انتظامی تهران بزرگ تاکید کرد: 
در مواردی هم خط دلالان ارز را تا لب مرز رد   گیری کردیم و این کار 
ادامه خواهد داشت. سردار رحیمی گفت: در حوزه کارت های اجاره 
افرادی بودند که بیش از هزار کارت مردم را اجازه می کردند که این 
افراد دس��تگیر شدند و در مجموع ۱۷ پرونده بزرگ با کار عملیاتی 
پلیس پایتخت در قوه قضائیه تش��کیل شده است. سردار رحیمی با 

اش��اره به دستگیری باند وارد کننده کاغذ با ارز دولتی گفت: نیروی 
انتظامی تهران بزرگ در چند روز گذشته توانسته است یک گروه ۱۶ 
نفره را که اقدام به خرید ۳۰ هزار تن کاغذ با ارز دولتی وارد کردند، 
دس��تگیر کند. وی افزود: این باند هیچ کدام از کاغذها وارد شده به 
کشور را که با ارز دولتی وارد وارد کرده بود به بازار عرضه نکرده بود 
و حتی در مواردی با ارز دریافت شده هیچ کاغذی وارد نشده است. 
فرمانده انتظامی تهران بزرگ گفت: ارزش این پرونده تا امروز بیش از 

یکهزار و ۷۰۰ میلیارد تومان برآورد شده است.

گ�روه اجتماعی: معاون توس��عه 
وزی��ر  پش��تیبانی  و  مدیری��ت 
آموزش وپرورش گفت: طرح »معلم تمام  وقت« به 
امضای رئیس جمهور رسید و به آموزش وپرورش 

ابلاغ شد.
ب��ه گزارش فارس، عل��ی الهیارترکمن، معاون 
توسعه مدیریت و پشتیبانی وزیر آموزش وپرورش 
در گردهمایی مش��ترک اعضای شورای معاونان و 
مدیران کل آموزش وپرورش اس��تان های کش��ور 
اظهار کرد: با مصوبه دولت، بیمه تکمیلی ایثارگران 
به دس��تگاه اجرایی واگذاری ش��ده اس��ت و برای 
تأمین بیمه شاغلان به اعتبار نیاز داریم که چون 
از طریق بودجه آموزش وپرورش امکان پذیر نبود، 
مقرر شد شرکت بیمه دی از آبان ماه خدمت رسانی 
به ایثارگران ش��اغل را ادامه بده��د و اعتبار آن را 

سازمان برنامه تأمین کند 
و س��ازمان برنام��ه اب��لاغ 
کرده است که اعتبار بیمه 
از  بازنشس��ته  ایثارگ��ران 
طریق دستگاه ذی ربط که 
سازمان بازنشستگی است، 

تأمین شود. 
وی با اشاره به بیمه تکمیلی فرهنگیان، اظهار 
کرد: بیمه تکمیلی کارکنان وزارت آموزش وپرورش 
به دلیل نارضایتی از ش��کل صندوقی باید تغییر 
رویکرد می داد و به این دلیل رایزنی با ۱۱ شرکت 

انجام ش��د و آنچه در حال 
حاضر ابلاغ  شده است بدون 
مح��دود ک��ردن خدمات 
و ش��وک قیمتی اس��ت. 
پرکاربردترین خدماتی که 
شناس��ایی کردیم، همین 
۲ ش��کل »الف« و »ب« است که ۹ خدمت بدون 
سقف در آن گنجانده  ش��ده است. معاون توسعه 
مدیریت و پشتیبانی وزیر آموزش وپرورش تأکید 
کرد: در طرح بیمه محدودیت هایی داش��تیم که 
تحلی��ل هزینه برای ش��رکت بیم��ه ۵/۱ درصد 

بیشتر سود ندارد و بسیاری از شرکت ها به همین 
دلی��ل وارد قرارداد با آموزش وپرورش نمی ش��وند. 
الهیارترکمن با بیان اینکه درباره تأمین نیرو نامه ای 
به سازمان امور اداری و استخدامی داده ایم، گفت: 
از سازمان امور اداری و استخدامی پاسخ داده شد 
که آموزش وپرورش مازاد نیروی انس��انی دارد و به 
همین دلی��ل در گرفتن مجوز برای تأمین نیروی 
انسانی با چالش روبه رو هستیم که باید هرچه زودتر 

سند جامع نیروی انسانی نهایی شود.
وی خاطرنش��ان کرد: طرح معلم تمام وقت به 
امضای رئیس جمهور رسیده و به آموزش وپرورش 
ابلاغ  شده است که بزودی برای اجرا به ادارات کل 
اس��تان ها نیز ابلاغ خواهد ش��د و همچنین برای 
غذای مدارس شبانه روزی تأمین اعتبار شده و به  

حساب مدارس واریز شده است. 

امور  مدی��رکل  اجتماع�ی:  گ�روه 
کارگزاران حج، زم��ان اعلام نتایج 
آزم��ون ارتقای مدیران و معاون��ان کاروان ها، معاونان 
مجموعه ها و مأموران اجرایی را اول هفته آینده اعلام 

کرد.
به گزارش مهر، حمیدرضا محمدی، مدیرکل امور 
کارگزاران حج اعلام کرد: نتایج آزمون ارتقای مدیران 
و معاون��ان کاروان ها، معاون��ان مجموعه ها و مأموران 
اجرایی سال اولی کاروان ها و مجموعه ها هفته آینده 

از طریق این اداره کل اعلام می شود.
وی افزود: آزمون متقاضیان ارتقا در مسؤولیت های 
کارگ��زاری حج ۱۳۹۸، عصر جمعه با حضور بیش از 
۳ هزار و ۶۵۶ نفر از متقاضیان در سراسر کشور )به غیر 
از ایلام( برگزار ش��د. مدیرکل امور کارگزاران سازمان 

حج و زیارت تصریح کرد: افرادی که در آزمون کتبی 
حداقل ۵۰ درصد امتیاز را کسب کنند، مجاز به طی 
مراحل بع��دی اعم از مصاحبه و امتیازبندی خواهند 
بود. وی خاطرنش��ان کرد: پس از اعلام نتایج آزمون، 
افراد برای مصاحبه دعوت می شوند که در این مرحله 

نیز امتیازبندی انجام می ش��ود و اگر افراد ۶۰ درصد 
امتیاز نهایی را کسب کنند، ارتقا خواهند یافت. با توجه 
به اینکه بر اس��اس آیین نامه اجرایی کاروان های حج 
تمتع، پذیرفته ش��دگان آزمون فراخوان های ارتقا در 
مسؤولیت های کارگزاری حج تمتع طبق شاخص های 
تعیین شده، امتیازبندی خواهند شد که مبنای آن نیز 
اطلاعات ثبت شده در سامانه جامع کارگزاران است؛  
از این رو از متقاضیان خواسته شده بود درباره بازبینی 

اطلاعات خود در سامانه جامع کارگزاران اقدام کنند.

نیمکت

زیارت

معاون وزیر آموزش وپرورش عنوان کرد

ابلاغ طرح »معلم تمام  وقت« توسط رئیس جمهور

مدیرکل امور کارگزاران حج خبر داد

اعلام نتایج آزمون کارگزاران حج در هفته آینده


